

东方日升保护生物多样性政策

Biodiversity Policy

东方日升深刻认识到生物多样性对于地球和人类的重要性, 将生物多样性保护作为企业发展的重要责任。作为一家致力于通过清洁能源开发, 保护生态环境、促进可持续发展的企业, 我们郑重承诺:

Risen Energy fully recognizes the importance of biodiversity to the earth and humanity, and we consider biodiversity conservation a crucial responsibility. As a corporate committed to protecting the ecological environment and advancing sustainable development through clean energy initiatives, we hereby pledge to:

- 积极响应联合国《生物多样性公约》等国际倡议, 参与和支持全球生物多样性保护事业, 为构建共同的生态文明贡献力量。
- Actively responding to the United Nations "Convention on Biological Diversity" and other international initiatives, we support the global cause of biodiversity conservation and contribute to sustainable ecosystem.
- 全价值链避免在邻近重要生物多样性保护地区或敏感地区的地点设置工厂或开展经营活动。
- Require the entire value chain to avoid establishing factories or operating near sites that contain globally or nationally important biodiversity.
- 于 2050 年实现对生物多样性的净正向影响 (NPI) 及无净森林砍伐。
- Aim to achieve a net positive impact (NPI) on biodiversity and zero net deforestation by 2050.

我们将采取以下措施, 积极保护生物多样性, 并将其融入我们的企业运营和战略中:

We take the following measures to actively preserve biodiversity and integrate them into our operations and strategies:

东方日升保护生物多样性政策

Biodiversity Policy

■ 深入贯彻环保政策

■ Implementation of Environmental Policies

制定并不断完善生态环境保护政策，明确企业在生物多样性保护方面的目标和责任，坚持绿色生产、推动降污减排，打造绿色供应链等一系列措施，确保我们的经营活动不会对生态环境造成负面影响。

We formulate and continuously improve our environmental policies, clarifying our targets and responsibilities in biodiversity conservation. Adhering to the principle of green production, pollution and emission reduction, we implement a series of measures to establish a green supply chain and mitigate any negative ecological or environmental impact of our business activities.

■ 强化风险管控

■ Risk Management

对我们的运营工厂及相邻区域，利用了世界自然基金会的生物多样性风险评估工具——WWF Biodiversity Risk Filter 定期进行生物多样性风险评估，并进行依赖和缓解分析。我们对各基地的物理风险和声誉风险进行评估，根据世界自然基金会的建议，采取相应措施降低风险。并将识别出的风险纳入全公司的风险管理流程中，监控风险变化情况。

We use WWF's biodiversity risk assessment tool, the WWF Biodiversity Risk Filter, to regularly conduct biodiversity risk assessments, as well as dependency and mitigation analyses for our operating sites and adjacent areas. We assess physical risks and reputational risks of our production bases. Based on the assessment, we implement mitigation measures in alignment with WWF recommendations. The identified risks are also incorporated into our company's risk management system to monitor any changes in risk.



东方日升保护生物多样性政策 Biodiversity Policy

地点 Location	风险度 Risk Level
浙江宁海基地 Ninghai, Zhejiang	物理风险: 3 (中等) Physical risk: 3 (Medium) 声誉风险: 2.95 (中等) Reputational risk: 2.95 (Medium)
江苏常州基地 Changzhou, Jiangsu	物理风险: 3 (中等) Physical risk: 3 (Medium) 声誉风险: 2.95 (中等) Reputational risk: 2.95 (Medium)
浙江义乌基地 Yiwu, Zhejiang	物理风险: 3 (中等) Physical risk: 3 (Medium) 声誉风险: 2.95 (中等) Reputational risk: 2.95 (Medium)
安徽滁州基地 Chuzhou, Anhui	物理风险: 3.22 (中等) Physical risk: 3.22 (Medium) 声誉风险: 2.95 (中等) Reputational risk: 2.95 (Medium)
内蒙古基地 Inner Mongolia	物理风险: 2.5 (低) Physical risk: 2.5 (Low) 声誉风险: 2.95 (中等) Reputational risk: 2.95 (Medium)
马来西亚基地 Malaysia	物理风险: 3.19 (中等) Physical risk: 3.19 (Medium) 声誉风险: 2.69 (中等) Reputational risk: 2.65 (Medium)

东方日升保护生物多样性政策

Biodiversity Policy

■ 生态恢复与补偿

■ Ecological Restoration and Offset

我们应用“避免、减少、修复、必要时采取补偿措施”缓解等级结构，按优先级采取缓释措施，以减缓或弥补运营活动对生物多样性和生态环境的负面影响，实现无净损失的目标。缓释措施包括但不限于参与植树造林、湿地恢复、物种保护项目等。

We apply the mitigation hierarchy of "Avoid, Reduce, Restore and Offset" prioritizing mitigation measures to minimize or offset the negative impacts of our operations on biodiversity and ecosystem, aiming to achieve no net loss. Our mitigation measures include, but are not limited to, participation in reforestation, wetland restoration, species conservation programs and more.

■ 生态环境保护意识培训

■ Training on Ecological Environmental Protection

我们会通过培训，提高员工对生物多样性保护的认识和意识，了解生物多样性的重要性，以及我们在保护生物多样性方面可以发挥的作用。

Through training, we aim to raise awareness and consciousness among our staff, helping them understand the importance of biodiversity and the role we can play in its conservation.

■ 价值链合作与支持

■ Value Chain Cooperation and Support

我们将定期评估上游供应商及下游分销商的生物多样性风险。与供应商、当地社区以及项目所在地的国家/地区合作，共同推动生物多样性保护工作。我们将提供必要的资源（包括但不限于资金、物资、技术、人力等），帮助社区开展生态保护项目，促进生物多样性的恢复和保护。同时督促供应商及合作伙伴签订供应商行为准则，要求停止森林砍伐现象，支持生物多样性分析。

We will regularly assess biodiversity risks among our suppliers and distributors and cooperate with our business partners, local communities and host countries to collectively promote biodiversity conservation. We will allocate the necessary resources, including funds, materials, technology, personnel, to support

东方日升保护生物多样性政策 Biodiversity Policy

community-led ecological conservation projects. Additionally, we require our suppliers to adhere to our "Supplier Code of Conduct, which prohibits deforestation activities and mandates biodiversity analysis.

■ 信息透明公开

■ Information Disclosure

我们会主动公开生物多样性保护工作的开展情况，向公众展示我们在生物多样性保护方面所做的努力和取得的成果，并接受社会的监督和评价，确保我们的承诺得以落实。

We disclose our progress on biodiversity conservation to demonstrate our efforts and performance to the public. We welcome oversight and engagement from the public and stakeholders to ensure the effective implementation of our measures.

■ 持续监测与改进

■ Monitoring and Continuous Improvement

我们将建立持续监测机制，定期评估我们的生物多样性保护工作进展和效果，并根据监测结果，及时调整和改进我们的措施和方法，以确保我们的生物多样性保护工作始终处于良好的状态。

We will establish a monitoring mechanism to regularly assess the progress and effectiveness of our biodiversity conservation measures. Based on the monitoring results, we will make timely adjustments and improvements to ensure the effectiveness of our biodiversity management.

签名 (President Signature) : _____

日期 (Date) : _____ July 2024